
 

 

Goede avond, 

 

Ter voorbereiding van het RV Marimbahal een technische vraag: 
Als er woningen gebouwd gaan worden op locatie  Marimba naast de sportzaal... 
moet dan het bestemmingsplan gewijzigd /aangepast worden? 

 

Hoeveel tijd gaat daar overheen? 

 

In afwachting op de antwoorden, 

 

M.v.g.  
Winfried Smith 
GroenLinks Rijswijk 

 


